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بازدید رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
مازندران از بیمارستان جدید 

الحداث رازی قائم شهر

دکتر فرهاد غلامی رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
کاظمی  حبیب  سید  دکتر  همراه  به  مازندران 
معاون توسعه، مدیریت، منابع و برنامه ریزی، 
دکتر کاظم محمودی معاون درمان، خرمی مدیر 
دفتر فنی و نظارت بر طرح های عمرانی دانشگاه 
و دکتر اولادی رئیس بیمارستان رازی قائمشهر با 
حضور در بیمارستان جدیدالحداث رازی قائم شهر 
، از بخش های مختلف این پروژه درمانی بازدید 
کرد. در این بازدید، رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
و  ریزی  برنامه  در  بر جدیت  تاکید  با  مازندران 
اجرای نصب تجهیزات بیمارستان و تکمیل موارد 
فنی و ساختمانی، اظهار امیدواری این پروژه در 
به بهره برداری برسد. دکتر غلامی  زمان مقرر 
با تاکید بر توجه به حفظ و ارتقاء ایمنی بیمار و  
خدمات دهی سریع به مراجعه کنندگان، خواستار 
اجرای طراحی مناسب بخش های بیمارستانی در 
راستای آرامش روحی و جسمی مراجعین و در 

نهایت کسب رضایت بیماران شد .

مدیرکل راه و شهرسازی گلستان:
پالایش صد درصدی متقاضیان 
نهضت ملی مسکن در گلستان

مدیرکل راه و شهرسازی گلستان از تعیین تکلیف 
صد درصد متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن 
در گلستان خبر داد و در ادامه از صدور اسناد 
عرصه  در  احداثی  اعیانی  مالکان  برای  مالکیت 
تصرفی دولت در راستای طرح آیین نامه اجرایی 
بند »ک« تبصره ۱۱ بودجه سال ۱۴۰۱ سخن گفت.

مهندس مهدی ملک پیش از ظهر شنبه 5 آذرماه، 
گلستان  رادیو  روزنه  برنامه  رادیویی  گفتگوی  در 
اظهار کرد: اداره کل راه و شهرسازی گلستان در 
بخش های ساخت و توسعه ی راه ها، مسکن و 
همنیطور در حوزه های شهری اعم از طرح های 
رسمی  غیر  های  گاه  سکونت  تفصیلی،  جامع، 
فعالیت  مشغول  شهری  فرسوده  های  بافت  و 
است.وی با بیان این اداره کل در حوزه عمران و 
راه ها جزو دستگاه های برتر جذب اعتبارات سفر 
ریاست جمهوری بوده، گفت: تا کنون 3۰ میلیارد 
تومان اعتبار برای احداث و بهسازی  محورهای 
گلستان صرف شده و هم اکنون نیز مشغول به 
ساخت و بهسازی شش محور با اعتباری بالغ بر 
7۰ میلیون تومان هستیم.رئیس شورای هماهنگی 
امور راه و شهرسازی گلستان افزود: این محورها 
شامل جاده  آق قلا به بندر ترکمن، بندر ترکمن 
به گمیشان، اق قلا به سه راهی انبار الوم،  آق 
قلا – گنبد، گنبد به اینچه برون که به نام جاده 
نفت عنوان می شود و همچنین جاده اولنگ می 
هم  کرد:  تصریح  همچنین  ملک  شوند.مهندس 
بندر  محور  آسفالت  روکش  عملیات  نیز  اکنون 
ترکمن – آق قلا به طول هشت کیلومتر در حال 
اجرا بوده و عملیات زیرسازی آن انجام شده است.
وی در ادامه به شرح وضعیت اجرایی طرح نهضت 
ملی مسکن در گلستان پرداخت و گفت: بزرگترین 
مانع ما در پیشروی این طرح عدم تملک اراضی 
مورد نیاز بود  که با تاکید و همراهی دکتر زنگانه 
استاندار گلستان از این مانع عبور کردیم.مدیرکل 
راه و شهرسازی گلستان همچنین تصریح کرد: با 
برگزاری مستمر جلسات شورای مسکن و شورای 
فرعی مسکن، اراضی موردنیاز تامین شده و این 
زمین ها پس از تفکیک اراضی، طراحی و دریافت 
مجوزهای لازم به طرح نهضت ملی مسکن الحاق 
بر  بالغ  اینکه  بیان  با  خواهد شد.مهندس ملک 
9۰ هزار نفر از مردم گلستان در این طرح ثبت 
نام کرده اند، گفت: تا به امروز تمامی متقاضیان 
طرح نهضت ملی مسکن در گلستان صد در صد 
پالایش شده اند و هم اکنون 3 هزار و 5۰۰ واحد 
مسکونی در استان در حال ساخت است.وی از 
به طرح  نیمه کاره مسکن مهر  الحاق واحدهای 
از  بیش  گفت:  و  داد  خبر  ملی مسکن  نهضت 
سه هزار واحد مسکن مهر نیمه ساخته در استان 
وجود دارد که تا کنون هزار و 5۰۴ واحد از آن ها 
به طرح نهضت ملی مسکن الحاق شد.مدیرکل راه 
و شهرسازی گلستان همچنین اظهار کرد: در گنبد 
نیز با توجه به کمبود اراضی دولتی و با پبگیری 
به  متعلق  اراضی  از  هکتار  انجام شده 2۴  های 
سازمان ملی زمین و مسکن به طرح نهضت ملی 

مسکن در این شهر الحاق شده است.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان خبر داد

رکورد خرید بیش از ۱۷ هزار 
زنجیره مقره سیلیکونی برای 

مقاوم سازی شبکه برق خوزستان 

از  منطقه ای خوزستان  برق  مدیرعامل شرکت 
خرید بیش از ۱7 هزار و ۱۱7 زنجیره مقره سیلیکونی 
برای بهینه سازی شبکه انتقال و فوق توزیع استان 
خبر داد. محمود دشت  بزرگ اظهار کرد: با هدف 
فوق  و  انتقال  برق  شبکه  بهینه سازی  و  اصلاح 
با  توزیع خوزستان و مقاوم سازی آن در مقابله 
مقره های  تعویض  جوی،  شرایط  و  غبار  و  گرد 
پرسیلنی و شیشه ای با مقره های سیلیکونی که از 
سال های قبل شروع شده شدت بیشتری گرفته 
خرید  قرارداد  راستا  همین  در  افزود:  وی  است. 
۴ هزار و 75۰ مقره سیلیکونی عبوری و کششی 
با ارزش سرمایه گذاری بیش از ۱7۰ میلیارد ریال 
جهت خطوط 23۰ کیلوولت ناحیه مرکز خریداری 
که تاکنون تعداد 2 هزار و 7۶3 زنجیره مقره تحویل 
این شرکت شده و در حال نصب در شبکه هستند.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان بیان 
کرد: در بخش خطوط ۴۰۰ کیلوولت نیز قرارداد 
سیلیکونی  مقره  زنجیره  و 253  هزار  یک  خرید 
۴۰۰ کیلوولت به ارزش سرمایه گذاری بیش از 7۰ 
میلیارد ریال جهت خط ۴۰۰ کیلوولت شمالغرب ـ 
میلاد ـ ماهشهر اصلی منعقد که تاکنون تعداد ۶۱۴ 
زنجیره تحویل این شرکت شده است. دشت بزرگ 
با بیان اینکه مناقصه خرید ۱۱ هزار و ۱۱۴ زنجیره 
مقره  جدید )3۶۰ میلیارد ریال ( نیز در حال برگزاری 
است، تصریح کرد: تعویض زنجیره مقره خطوط در 
مناطق آلوده باعث می شود که شبکه در مقابله 
با گرد و غبار و رطوبت از مقاومت لازم برخوردار 
باعث خاموشی  ناخواسته ای که  گردد و حوادث 
تاکید کرد: در  می شود در شبکه رخ ندهد. وی 
در  که  مداومی  اقدامات  از  یکی  اخیر  سال های 
شبکه خوزستان در حال انجام بوده مقابله با گرد 
و غبار است که در این راستا تعویض زنجیره مقره 
خطوط، پوشش عایقی پست ها )RTV(، احداث 
۱5 پست به صورت GIS و شستشوی شبانه روزی 
تجهیزات در حال انجام است. مدیرعامل شرکت 
برق منطقه ای خوزستان گفت: این دیگر به یکی 
از وظایف اصلی ما تبدیل شده و همانقدر که برای 
ایجاد ظرفیت جدید در شبکه و حفظ شبکه موجود 
لازم است هزینه و وقت صرف شود، برای مقابله 
با گرد و غبار نیز باید وقت و هزینه کرد و این از 
ویژگی های خاص شبکه برق خوزستان می باشد که 
در سایر نقاط کشور با این شدت و تکرار، کمتر به 

چشم می خورد.

عملیات اصلاح هندسی در تقاطع 
بلوار باغستان اجرایی می شود

از  کرج  شهرداری  شش  منطقه  سرپرست 
تقاطع  هندسی  اصلاح  پروژه  عملیات  اجرای 
داد.  خبر  نجار  بنی  خیابان  در  باغستان  بلوار 
علی فروغی ؛ اظهار داشت:  به منظور بازگشایی 
گره های ترافیکی و ارتقای ایمنی تردد و سهولت 
و  اصلی  معابر  شبکه  به  محلی  دسترسی های 
مناسب سازی  و  هندسی  اصلاح  طرح  فرعی، 
با  نجار  بنی  خیابان  در  باغستان  بلوار  تقاطع 
اعتباری بالغ  بر ۶5۰ میلیون تومان اجرا می شود. 
فروغی افزود: ایمن سازی محورهای اصلی و فرعی 
به منظور جلوگیری از بروز حوادث شهری و حفظ 
جان شهروندان در ترددهای شهری و رانندگی 
انجام می شود. وی با بیان اینکه، هدف عمده و 
کلان اجرای طرح های عمرانی – ترافیکی، کاهش 
بار ترافیکی است، گفت: از خروجی های مثبت 
اجرای این عملیات عمرانی کاهش حجم ترافیک و 

تسهیل در عبور و مرور شهروندان است.
به  ادامه  در  کرج  شش  منطقه  سرپرست 
مزیت های اصلاح هندسی تقاطع ها و معابر سطح 
شهر اشاره و خاطر نشان کرد: طراحی و اصلاح 
هندسی صحیح تقاطع ها و معابر شهری علاوه 
بر رفع گره های ترافیکی، کاهش و روان سازی بار 
ترافیکی در سطح شهر، کــاهش مصــرف ســوخت، 
معابر  شبکه  به  محلی  دسترسی های  سهولت 
داشت.  خواهد  دنبال  به  نیز  را  فرعی  و  اصلی 
این مسئول در پایان اظهار داشت: امید است 
هندسی،  اصلاح  و  ترافیکی  طرح های  اجرای  با 
ارتقای رضایتمندی  ترافیک و  شاهد روان سازی 

شهروندان باشیم.

سیاوش آقاجانی در نشست با فرماندار آستارا با 
بیان اینکه در حال حاضر مشکل نیمی از مراجعین به 
اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی مربوط به مسکن 
مهر است، گفت: در شهرستان رشت شرایط در این 
خصوص به مراتب بدتر از سایر شهرستان ها است.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی گیلان از عدم 
آماده شدن حدود ۱3۰۰ تا ۱۴۰۰ واحد در شهرستان 
رشت خبر داد و گفت: 2 برابر این آمار و در مجموع 
حدود چهار تا پنج هزار نفر نیز درگیر موضوع هستند 
و با طولانی شدن پروژه و افزایش هزینه، آنها نیز 

مجبور به پرداخت هستند.
آقاجانی ادامه داد: تعریف فعالیت های تعاونی با 
این شرایط زیر سوال می رود چرا که در قالب تعاونی 
برابر شریک  به صورت  زیان  و  باید در سود  افراد 
را شاهد  در حال حاضر شرایط خاصی  اما  باشند 
هستیم به طوری که در یک تعاونی فردی با پرداخت 
مبلغی مقبول در سال 93 در واحد خود استقرار 
دارد اما در همان تعاونی فردی با پرداخت مبلغی 
بیشتر هنوز در خانه مستقر نشده و بلوک هنوز 

تکمیل نشده است.
مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی گیلان با تاکید 
بر اینکه افراد ساکن در مسکن مهر آستارا باید کمک 
کنند تا هرچه سریع تر واحدهای نیمه کاره به پایان 
برسد، افزود: در غیر این صورت تا زمان اتمام پروژه 
به لحاظ تعاونی بودن ساختار، آنها هم مجبور به 

افزایش سرمایه هستند.
وی به مشکل تعاونی مسکن ثارالله آستارا اشاره 
کرد و افزود: پیش تر در نشستی با دستور کار بررسی 
در  پیمانکار  شد،  پیگیری  مشکل دار  تعاونی های 
نشست حضور یافت و در نهایت بررسی کارشناسان 
نشان داد که قصور از پیمانکار نبوده و هیئت مدیره 
متواری، عامل مشکلات به وجود آمده هستند که 
به هر روی امید می رود با اجرایی شدن صورتجلسه 

مشکلات آن نیز برطرف شود.
مسکن  مدیره  هیئت  اینکه  به  اشاره  با  آقاجانی 
ثارالله پای کار نیستند، تصریح کرد: در وهله نخست 
پروژه باید متولی پیدا کند تا بقیه مسائل به تدریج 

برطرف شود.
با  گیلان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  کل  مدیر 
با  تعاونی  یک  می تواند  شهرستان  هر  بیان اینکه 
حداقل نیم درصد از جمعیت شهر تشکیل دهد که 
در شهرستان آستارا تاکنون 5۸۰ نفر عضو شدند، 
هیئت  تعیین  و  انتخابات  برگزاری  از  پس  افزود: 
مدیره که با توجه به اینکه بالای 5۰۰ نفر عضو دارند 
انتخاباتشان 2 مرحله ای خواهد بود، بدین صورت که 
نخست نمایندگان مردم انتخاب می شوند و سپس 

آنها هیئت مدیره را انتخاب می کنند و عملاً رسمیت 
پیدا می کنند.

رسیدگی به وضعیت مسکن مهر آستارا در اولویت 
قرار گرفته است

از  یکی  نشست  این  در  نیز  رضایی پور  عنایت 
پروژه های  را  تعاونی ها  حوزه  در  آستارا  مشکلات 
ابتدای  از  مربوط به مسکن مهر دانست و گفت: 
فعالیت دولت سیزدهم رسیدگی به وضعیت مسکن 
مهر آستارا در اولویت قرار گرفته و چندین نشست 
برگزار    فرمانداری  در  آن  با مشکلات  رابطه  در  نیز 

شده است.
آستارا  مهر  مسکن  پروژه  افزود:  آستارا  فرماندار 
مسئولان ذیربط شهرستان را درگیر کرده است و باید 
این پروژه  تلاش مضاعفی در راستای حل مشکل 

صورت گیرد تا به نتیجه برسد.
رضایی پور بر ضرورت پیگیری مسائل و مشکلات 

مرتبط با تعاونی ثارالله آستارا تاکید کرد و گفت: 
همان  است  قرار  اینکه  به  توجه  با  می رود  انتظار 
پیمانکار قبلی کار را ادامه دهد، انتظار می رود کنترل 
و نظارت بیشتر شود تا افراد ذینفع به حق و حقوق 

برسند.
اشتغال ۸9۰ نفر از ابتدای سال جاری در آستارا

رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی آستارا نیز در 
این نشست، اظهار کرد: روابط کار، اشتغال، تعاون و 
امور اجتماعی فعال است و تا کنون حدود 7۰ تا ۸۰ 
درصد برنامه سالیانه محقق شده و سایر موارد نیز 
در دست اقدام است و امید می رود برنامه های باقی 

مانده تا پایان سال جاری محقق شود.
شهلا قاضی پور با بیان اینکه از ابتدای سال جاری 
ثبت  شهرستان  این  در  نفر   ۸9۰ اشتغال  تاکنون 
اشتغال زایی  تسهیلات  با  تصریح کرد:  است،  شده 
که در حال پرداخت است، ۱۰۰ درصد اشتغال بندر 

آستارا محقق می شود. وی از کسب موفقیت 2 نفر 
از کارگران عضو شرکت های تعاونی بندر آستارا در 
به  نفرات  این  گفت:  و  داد  خبر  قرآنی  مسابقات 

مسابقات کشوری معرفی شدند.
رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی آستارا با 
آستارا  مهر  مسکن  تعاونی  اینکه شرکت  به  اشاره 
درگیر مشکلاتی است و هر روز مراجعانی در این 
زمینه  این  در  فرمانداری  با کمک  که  داریم  زمینه 
اقدامات لازم در حال انجام است، گفت: در مورد 
تعاونی ثارالله آستارا نیز قرار شده که هیأت تسویه ای 
تشکیل و پیمانکار مجدداً وارد کار شود تا با موافقت 
اعضا خود پیمانکار قبلی دوباره کار را به سرانجام 
توسعه  تعاونی  در  اینکه  به  اشاره  با  وی  برساند. 
عمران آستارا باید ۴5۰ نفر عضو می شدند، اظهار 
کرد: در حال حاضر 5۸۰ نفر در آستارا عضو این 

تعاونی شده اند.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی گیلان:

وژه مسکن مهر آستارا مستلزم همکاری ساکنین است تکمیل پر
 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی گیلان با اشاره به آماده نشدن تعداد بالایی از واحدهای مسکن مهر برخی از شهرهای استان گفت: تکمیل پروژه 

مسکن مهر آستارا مستلزم همکاری ساکنین است.

پروژه مسکن 
مهر آستارا 

مسئولان 
ذیربط 

شهرستان را 
درگیر کرده 
است و باید 

تلاش مضاعفی 
در راستای حل 

مشکل این 
پروژه صورت 

گیرد تا به 
نتیجه برسد

رئیس سازمان جهاد کشاورزی فارس اعلام کرد
احداث ۲ هزار هکتار گلخانه در استان فارس

رئیس جهاد کشاورزی فارس از هدف گذاری برای احداث بیش از 2 هزار هکتار گلخانه در این استان خبر داد.
مجتبی دهقان پور با اشاره به اینکه بنا به دستور استاندار فارس توسعه هزار هکتاری کشت های گلخانه ای برای امسال در این 
استان هدف گذاری شده است، گفت: امسال تاکنون متقاضیان احداث 2 هزار و 2۱۴ هکتار گلخانه در فارس شناسایی شده اند.

وی با بیان اینکه این سطح از توسعه گلخانه ها و محیط های کنترل شده علی رغم ابلاغ سهمیه تنها 2۰۰ هکتاری برای توسعه 
گلخانه ها در سال جاری از سوی وزارت جهاد کشاورزی به این استان است، عنوان کرد: نزدیک به هزار هکتار از طرح های مذکور 

از ۱5 تا ۱۰۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارند.
رئیس جهاد کشاورزی فارس یادآور شد: ستاد ویژه گلخانه ها در استان به ریاست استاندار و با مشارکت جدی و تعامل سازنده 
تمام دستگاه های مرتبط و با محوریت سازمان جهاد کشاورزی این استان تشکیل شده و با برگزاری منظم و مستمر جلسات، ستاد 

روند پیشرفت پروژه ها را رصد و پایش می کند.
این مقام مسئول با بیان اینکه از ابتدای سال جاری تا کنون طرح ۴3 هکتار گلخانه سبزی و صیفی و 22 هکتار سایبان کشاورزی باغ ها 
در فارس به بهره برداری رسیده است، اظهار کرد: امسال تا کنون 322 طرح، به مساحت 3۰7 هکتار، برای اخذ تسهیلات به میزان 22 هزار و 23۱ میلیارد ریال 

عمدتاً به بانک کشاورزی معرفی شده اند.
او با اشاره به اینکه تا پایان سال گذشته ۶۰7 هکتار گلخانه و 22۰ هکتار سایبان باغ در فارس احداث شده است، خاطرنشان کرد: در گلخانه های این استان عمدتاً 

محصولات سبزی و صیفی مانند خیار، فلفل دلمه رنگی، گوجه فرنگی و سایر سبزیجات برگی همچون فلفل تند تولید می شود.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی فارس بیان کرد: تولید نشاء و نهال، گل و گیاهان زینتی، گیاهان دارویی، پاپایا، میوه های هسته دار و مرکبات از دیگر محصولات 

تولیدی این استان در فضای کنترل شده است.
دهقان پور با اشاره به اینکه افزایش بهره وری و صرفه جویی در مصرف آب، استفاده بهینه از نهاده های تولید، کاهش ریسک تولید و افزایش ۱۰ تا ۱2 برابری 
تولیدات در گلخانه نسبت به فضای باز از مزایای تولید در فضای گلخانه ای است، افزود: امکان کنترل شرایط محیطی و تولید محصولات خارج از فصل و افزایش 

مدت زمان برداشت محصولات، از دیگر مزایای کشت در فضای گلخانه ای است.
او همچنین به افزایش بازدهی اقتصادی نسبت به فضای باز، اشتغال زایی پایدار، فعال شدن صنایع مرتبط جانبی نظیر کارخانجات و کارگاه های ساخت قطعات 

فلزی و پوشش های پلاستیکی و افزایش ضریب امنیت غذایی و سلامت جامعه نیز اشاره کرد.

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام کرد؛
بازنگری ماده هفت قانون کار مبتنی بر »امنیت شغلی کارگران«

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: ماده هفت قانون کار مبتنی بر »امنیت شغلی کارگران« در حال بازنگری است و در  
این راستا نظرات شرکای اجتماعی گرفته شده است. علی حسین رعیتی فرد در همایش آموزشی تبیین راهبردها و اهداف معاونت 
روابط کار وزارتخانه در مشهد اظهار کرد: ماده هفت قانون کار مبتنی بر »امنیت شغلی کارگران« در حال بازنگری است و در این 
راستا نظرات شرکای اجتماعی گرفته شده و نشستهایی با مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی و مرکز استراتژیک ریاست 

جمهوری برگزار شده و این ماده قانونی در حال بررسی است.
معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به کاهش تعداد بنگاه های اقتصادی مشکل دار کشور در زمینه روابط کارگر و 
کارفرما گفت: هم اینک تعداد بنگاه های مشکل دار به ۸3۰ مورد کاهش یافته است که نتیجه تلاش همکاران ما در حوزه روابط 

کار و بیمه بیکاری ادارات کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی است.
وی افزود: خراسان رضوی ۶3 بنگاه اقتصادی مشکل دار با هشت هزار کارگر و خراسان شمالی 9 بنگاه اقتصادی با 25۰ کارگر دارد 

که یک سری از این بنگاه ها حقوق معوقه دارند و مشکلات باقی آنها نیز در حال بررسی است.
رعیتی فرد ادامه داد: هم اکنون در حال اصلاح موادی از قانون بیمه بیکاری با حضور شرکای اجتماعی هستیم که اصلاحات و مصوبات نهایی آن در حال انجام 

است تا بتوان اصلاح موادی از قانون کار و موادی از بیمه بیکاری را به عنوان لایحه دولت به مجلس شورای اسلامی ارسال کرد.
معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به بخش »رصد بازار کار حمایت از مشاغل« ادامه داد: با وجود اینکه حقوق و مزایای کارکنان 57 درصد افزایش 
یافته است طبق رصد بازاری که توسط اداره کل حمایت از مشاغل بیمه بیکاری انجام گرفته، نسبت مقرری بگیران بیمه بیکاری کاهش یافته به طوری که این 

عدد در پایان شهریور ماه سال قبل 2۴۰ هزار نفر بود اما در پایان شهریور ماه امسال به ۱79 هزار مورد رسید.
وی به ابلاغ دستورالعمل »سازش درون کارگاهی« اشاره کرد و افزود: هر فردی که نسبت به رأی هیأت های حل اختلاف اعتراض دارد، به دیوان عدالت اداری 
شکایت می کند، لذا در حوزه روابط کار تلاش شد تا ارتباطی با دیوان عدالت اداری گرفته شود و با نظرخواهی از آنان بتوان دستوالعملی تهیه کرد که توسط دیوان 
ابطال نشود. رعیتی فرد بیان کرد: دستورالعمل »سازش درون کارگاهی« که ابلاغ شده است به استان هایی که تشکل کارگری ندارند، کمک خواهد کرد تا از این 

ظرفیت برای رسیدگی به پرونده ها بهره گیرند.
معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به هوشمندسازی نظام بازرسی کار گفت: حوادث ناشی از کار در کشور زیاد و وظیفه ما صیانت از 

نیروی کار و منابع انسانی کشور است لذا تلاش می شود تا بازرسان کار مجهز به ابزار، امکانات و انگیزه لازم برای اجرای کار شوند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر:

 رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: با برنامه ریزی صورت 
گرفته تخت های بیمارستانی استان بوشهر متناسب با آمایش و 
زاده در نشست  افزایش می یابد. حسن ملکی  ضریب جمعیتی 
پاسخگویی مدیران دستگاه های اجرایی استان بوشهر اظهار داشت: 
دانشگاه علوم پزشکی بوشهر عقب ماندگی های زیادی معادل بیش 

از ۱۸۰ میلیارد تومان در حوزه پرداختی های کارکنان داشت.
وی تصریح کرد: در ۱۰ ماه گذشته ۱2 مرحله اضافه کار نیروهای 
ستادی، ۱۱ مرحله اضافه کار کارکنان بیمارستانی، ۱3 مرحله کارانه 

پزشکان و کارکنان و ۱۴ ماه کارانه بهداشتی را پرداخت شد.
این مدت 39۰  افزود: در  رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر 
میلیارد و 9۰۰  اعتبار صورت گرفته که ۱7۱  تومان جذب  میلیارد 
میلیون تومان آن ناشی از پیگیری استانی بود که موجب کاهش 

بدهی این دانشگاه شده است.
مشکل مالی برای بیمارستان ها مزید علت شده است

ملکی زاده با بیان اینکه درآمد بیمارستان های بوشهر فقط ۶۶ 
درصد هزینه های آن ها را تأمین می کند افزود: با توجه به اینکه 
بیمارستان ها به صورت خودگردان اداره می شوند و خود باید هزینه ها 
را تأمین کنند مشکل مالی مزید علت شده است این در حالی است 

که همین تعرفه ها نیز با تأخیر به دست دانشگاه می رسد.
9۰ درصد درآمد بیمارستان ها از درآمدهای بیمه ای است

ملکی زاده با اشاره به طرح خودگردانی بیمارستان ها گفت: بر 
اساس این طرح بیمارستان ها باید هزینه های خود را با همین تعرفه 
دولتی تأمین کنند. وی با بیان اینکه بخشی از درآمدهای بیمارستانی 
بیمه ای  درآمدهای  هم  درصد   9۰ و  بیمارستان ها  خود  ماحصل 
تومان مطالبه دانشگاه علوم پزشکی  هستند گفت: ۱۰۶ میلیارد 
بوشهر از سازمان های بیمه گر است. وی با بیان اینکه ۸۱ میلیارد 
تومان از مطالبه دانشگاه علوم پزشکی بوشهر مربوط به بیمه تأمین 
اگر  داشت:  اظهار  است  پرداخت نشده  هنوز  که  است  اجتماعی 
میزان مطالبه دانشگاه علوم پزشکی بوشهر از سازمان های بیمه گر 
در اختیار دانشگاه باشد حوزه خدمتی ما تقویت می شود. وی گفت: 
کاهش درآمد و تراز منفی درآمد بیمارستان ها به دلیل شیوع ویروس 
کرونا و تبدیل بیمارستان شهدای خلیج فارس به مرکز درمانی سنترال 
بوده  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  بدهی  علت  بیشترین  کرونا 
است و همین امر باعث شده بود سایر بیماران به بیمارستان های 
غیردانشگاهی سوق داده شوند و درآمد بیمارستان از ماهانه هشت 

یابد. رئیس دانشگاه  به 2۰۰ میلیون تومان کاهش  تا 9 میلیارد 
علوم پزشکی بوشهر با بیان اینکه بیمارستان های استان بوشهر از 
لیست سیاه دارو و تجهیزات پزشکی خارج شدند اظهار داشت: با 
پرداخت ۴2 درصد بدهی دارویی و ۴۴ درصد بدهی تجهیزاتی در 
سال جاری، بیمارستان های دانشگاه علوم پزشکی بوشهر از لیست 
سیاه شرکت های دارویی و تجهیزات پزشکی خارج شدند. ملکی زاده 
در خصوص تعرفه گذاری خدمات پرستاری افزود: تعرفه گذاری 
خدمات پرستاری مصوب سال ۱3۸۶ بود که در دولت های مختلف 
پیگیری اما هیچ وقت اجرایی نشده بود که امروز این تعرفه گذاری 
اجرا و علی الحساب سه ماه آن پرداخت شده است. وی یکی دیگر 
از مشکلات دانشگاه علوم پزشکی را تعرفه های ثابت و پایین در 
حوزه سلامت به خصوص در بخش دولتی عنوان کرد و گفت: این 
امر باعث شده تا در مقابل تورم بسیار شدید حوزه دارو و تجهیزات 
و هزینه های سرسام آور که در حال اوج گیری است پاسخگو نباشد.

۱7 پروژه خیر ساز در حوزه سلامت استان بوشهر فعال است
رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر از جذب 3۴ میلیارد تومان 
جذب کمک خیران سلامت در استان بوشهر خبر داد و گفت: در 
زمان حاضر ۱7 پروژه خیر ساز شامل آزمایشگاه مرکزی شهر برازجان 
و پایگاه های اورژانس شهری و بین شهری در حوزه سلامت در این 
استان در حال اجرا است. ملکی زاده ادامه داد: در این مدت 3۴ 
میلیارد تومان جذب اعتبار خیرین برای حوزه سلامت انجام شده 
است که با توجه به ضرورت، این رقم برای استان بوشهر کم و باید 

نقش خیران سلامت در این منطقه پررنگ تر شود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر از تدوین نقشه جامع سلامت 
استان بوشهر خبر داد و گفت: ممکن است بسیاری از کارهای حوزه 
سلامت سلیقه ای و بر اساس فشارهای مختلف باشد به همین دلیل 
تلاش شد با تدوین نقشه جامع سلامت استان برنامه ها بر اساس 

سیاست های تخصصی، آمایش جمعیتی و سرزمینی تدوین شود.
وی افزود: این نقشه راه به صورت چهار و هشت ساله طراحی 
می شود و به این صورت با ریل گذاری مناسب نقشه راه سلامت 

استان مشخص می شود.
فاز اسکلت بیمارستان برازجان ۱۰۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته 

است
رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر در خصوص پروژه بیمارستانی 
پروژه های  از  یکی  به عنوان  برازجان  شهریور   ۱7 تختخوابی   ۱۸۰

نیمه تمام این استان گفت: این بیمارستان آخرین اعتباری که برای 
آن گرفته شده 2۰ میلیارد تومان بود که از این میزان تاکنون ۱۰ 
میلیارد تومان تخصیص یافته و فاز اسکلت آن در حال تکمیل است.
ملکی زاده اضافه کرد: بیمارستان ۱7 شهریور برازجان 25 درصد 
پیشرفت کلی و فاز اسکلت آن ۱۰۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و 
برای تکمیل آن ۴5۰ میلیارد تومان دیگر اعتبار نیاز است. وی تأکید 
کرد: با توجه به ضرورت سرعت بخشی در روند اجرای بیمارستان 
۱7 شهریور برازجان با تلاش انجام شده این بیمارستان در ردیف 
بودجه قرار گرفته و بر این اساس باید سالانه بودجه ای برای تکمیل 
آن تخصیص یابد و تلاش می شود پروژه بیمارستان ۱۸۰ تختخوابی 
برازجان به عنوان یکی از مصوبه های سفر دوم دولت مطرح شود. 
بیماران  مرکز  درصدی   3۰ فیزیکی  پیشرفت  از  زاده  ملکی  دکتر 
خاص استان بوشهر خبر داد و اضافه کرد: از ۶۰ میلیارد تومان 
اعتبار مصوب مرکز بیماران خاص استان بوشهر تاکنون 37 میلیارد 
تومان جذب شده است. وی تصریح کرد: بیمارستان ۱۸۰ تختخوابی 
جایگزین بیمارستان فاطمه زهرا )س( بوشهر با 25 درصد پیشرفت 
فیزیکی نیز از دیگر پروژه های مهم استان بوشهر است که تلاش 
می شود از جمله مصوبه های سفر دور دوم دولت به استان بوشهر 
افزود: تکمیل دانشکده پزشکی و دندانپزشکی  باشد. ملکی زاده 
بوشهر با ۱7 هزار مترمربع زیربنا از سال ۱39۰ آغازشده است از 
دیگر پروژه های مهم بهداشت و درمان استان بوشهر است که برای 
تکمیل این پروژه 2۰۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز است و این اعتبارات 

قطره چکانی برای اجرای این پروژه عظیم دانشگاهی کافی نیست.
تکمیل ۱7 پروژه بهداشتی با 75 درصد پیشرفت فیزیکی

پیشرفت  درصد   75 با  بهداشتی  پروژه   ۱7 تکمیل  افزود:  وی 
فیزیکی، اجرای پروژه های محرومیت زدایی شامل ۱7 خانه بهداشت 
و ۱3 مرکز جامع خدمات سلامت با ۱2۴ میلیارد تومان از محل 
اعتبارات رهبر معظم انقلاب از دیگر پروژه های بهداشتی و درمانی 
استان بوشهر است که تاکنون ۶2 میلیارد تومان معادل 5۰ درصد 
تأمین شده است. رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: با توجه 
به ضرورت موافقت گرفته شده استان و وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی در خصوص احداث بیمارستان 5۰۰ تختخوابی 
بیمارستان جنرال و تخصصی است تلاش  از  بوشهر که ترکیبی 
می شود به عنوان یکی از مصوبه های سفر دولت به استان بوشهر 

مطرح شود.

تخت های بیمارستانی بوشهر متناسب با ضریب جمعیتی افزایش می یابد


